
 

 

Verslag oudercomité 10/10/24 

 
Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts  Kelly Rokegem AW 
Sharon Gruyaert AW Ann Clincke  Kenneth David  
Morwenna Buysse  Steven De Poorter  Alexander Heyneman AW 
Valérie Fiers  Davy De Zutter  Jochen Hubrecht  
Hannes Braeckman  Davy De Boever AW Sven Matton  
Jasper Nys  Lien Lievens  Nikita  
Veerle Van de Nouwelant  Stefanie Deschuyter  Jasper Rogiest AW 
Melissa  Nikki Eerebout AW   
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck AW Juf Isabelle AW Juf Ianthe  
Juf Griet  Juf Kathy  Juf Marleen M  
Juf An Planckaert  Juf Annelore  Juf (islam)  
Juf Veronique AW Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke AW Juf Dorine  Juf Magali  
Juf Renske  Juf Ellen  Juf Kim   
Juf Els  Meester Elie AW Juf Elke  
Meester Louis  Juf Alice AW Juf Karen (secretariaat)  
Schepen van Onderwijs  Juf Annemie AW   

 

Goedkeuring vorig verslag:  

 Het vorig verslag werd goedgekeurd. 
 Antwoord op de bijkomende vraag van de leerkrachten of het OC kan tussenkomen in de 

kosten van de busreis voor de schoolreis van de kleuters: het OC geeft nu al zijn akkoord om 
de helft van de factuur van deze bus te betalen. Afhankelijk van de inkomsten/winsten van 
kinderland, de kerstactie en winterdorp zal beslist worden of ook de andere helft door het 
OC zal gedragen worden.   

  

Evaluatie Kalenderverkoop  

 Er werden 174 stuks verkocht. Kalender was terug heel mooi. Een dikke dank u wel aan Eefje 
Verfaillie voor de layout 

 

Kinderland  



 

 

 De werkgroep heeft alles onder controle en wacht nu de inschrijvingen af:  Inschrijvingen 
lopen binnen – 38 kinderen komen spelen, 15+21 ontbijten. De inschrijvingen komen traag 
op gang, maar dit was vorig jaar ook zo.  

 De kleurplaten werden in sommige klassen al meegegeven, in andere nog niet. De kleurplaat 
zal ook nog eens op facebook geplaatst worden als extra reclame.  

 De link naar de lijst met helpers zal nog eens rondgestuurd worden (zijn bv. de mensen die 
een formulier ingediend hebben bij OC om op te treden als helpende handen al 
gecontacteerd?). Vooral bij de laser game en de VR brillen zal er continu toezicht nodig zijn. 
De persoon bij de laser game kan ook een oogje in het zeil houden op de zaal, maar toch ook 
nog extra toezicht nodig. 

 Er werden 40 kg frietjes en 100 porties kippennuggets besteld. De overschot kan ingevroren 
worden voor latere activiteiten.  

 
Sinterklaas 

 Hij komt op bezoek op 6 december => voormiddag klasbezoeken, namiddag Clown Jens 
 Sinterklaas is reeds op de hoogte, Sylvie zal ook nog eens naar de zwarte pieten mailen. 
 Manier van aankomen, al ideeën? Ja, maar deze moeten nog wat rijpen, wordt tijdens de 

volgende vergadering op teruggekomen.  
 Snoepgoed: zelfde assortiment als vorig jaar. Opmerkingen vorig jaar: wat meer 

letterkoekjes voorzien om te strooien en minder snoepjes. We zullen aan Kim vragen om 
de bestelling te plaatsen. De zakjes zullen dan klaargemaakt worden net voor de 
vergadering van 5 december (rond 19u30).   

 De school komt eventueel een machine aan om plastiek zakjes efficiënt te sluiten.  

Kerstactie  

 Er werd gekozen om het aanbod van vorig jaar te behouden. Jochen informeert nog of er dit 
jaar wel opnieuw Nougat aangekocht kan worden.  

 De briefjes zullen opgemaakt worden zodat deze voor de herfstvakantie kunnen meegegeven 
worden aan de leerlingen.  

 

Winterdorp  

 De werkgroep heeft reeds een 1e maal samengezeten. De grootste wijziging is dat men naast  
frietjes, braadworst en droge worst dit jaar geen pasta zal serveren maar poffertjes met 
warme chocomelk met slagroom en chocolade. Deze poffertjes zullen niet zelf gemaakt 
worden maar aangekocht en opgewarmd worden in de microgolf. Het OC heeft nog 
schaaltjes staan. De werkgroep zal in een volgende vergadering uittesten wat een goede 
portie is.  

 Drank: zelfde aanbod als vorig jaar maar de Fourchette zou eens vervangen worden door 
Triple Karmeliet (omdat de Fourchette glazen zo moeilijk afwassen, en zeker moeilijk om een 
evenement zoals winterdorp). In nabespreking van vorig jaar stond ook om een alcohol vrij 
“vrouwenbiertje” aan te bieden: dit zal nog nagekeken worden. De werkgroep vraagt om de 
bestelling zelf bij Union te plaatsten => het bestuur heeft bij begin van het werkjaar beslist 
om die bestellingen toch nog centraal te houden en zelf te doen. Daarom nu al een mail 
sturen naar Union met belangrijkste punten (reservatie kleine koelwagen en extra frigo’s). 



 

 

 Winterdorp zal plaatsvinden van 17-23u. Van 17u-19u: verkoop kraampjes door de 
leerkrachten, Elfjes en kerstman, iemand die komt met glittertattoos en eenvoudige schmink.  

 Photobooth: zou lukken, maar we zouden die vragen voor de musical en dus niet voor 
winterdorp.  

 De dinsdagavond voor winterdorp zullen we, afhankelijk van het weerbericht, beslissen of 
winterdorp binnen of buiten doorgaat.  

 Werd Agristo reeds aangeschreven? 
 De werkgroep zal een lijst van benodigdheden doorsturen naar OC-bestuur zodat kan 

gekeken worden wat via sponsoring kan gevraagd worden en wat aangekocht moet worden.  
 
 

Sponsorbrief  

Momenteel al 7 sponsors die een geldbedrag gestort hebben, maar er komen er nog steeds 
bij.  

Varia:  

 Jasper Rogiest kijkt voor een nieuwe darm voor de gasaansluiting.  
 Fairtrade: de prijzen die op de brief stonden waren blijkbaar verschillend van deze die 

aangerekend werden op school. Daardoor hadden sommige kinderen te weinig geld mee. En 
blijkbaar waren de prijzen bij het 5e verschillend van bij het 6e? De reden hiervoor is dat op 
de brief die naar de ouders gestuurd werd de oude prijzen stonden. Bij de start van de 
fairtrade markt heeft men de nieuwe prijzen gebruikt. Toen Juf Isabelle echter te horen 
kreeg dat deze prijzen verschillend waren aan deze die de ouders ontvangen hadden heeft 
men beslist om de “oude” prijzen van vorig jaar te gebruiken.  

 Idee rond “tweedehands” project – ergens een gesloten facebook groep voor ouders van de 
school? De leerkrachten hebben geen tijd voor om dit te coördineren maar de school mag 
zeker gebruikt worden voor dit initiatief: een soort “Weggeef De Vaart” maken. Dit idee 
wordt verder uitgewerkt.  

 Jasper Rogiest zal  eens langskomen naar school om samen met de leerkrachten plannen 
voor opmaak van de speelplaats te bekijken.  

 De volgende vergadering gaat door op 12 november.  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



 

 

 


